

**Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb
13 maj 2025**



§ 21 - 30 nr 3

Närvarande:

Maria Gabrielsson, ordförande
Håkan Sjödin, vice ordförande
Marie-Louise Wesslén, sekreterare
Carolina Corbell, kassör
Håkan Leiborn, vice kassör
Kristina Svanfeldt, ledamot
Annelie Andersson, ledamot
Annelie Molin, suppleant

Ej närvarande:

Mikael Hjort, suppleant

§ 21 Mötet öppnas – mötet öppnas kl. 18.34

§ 22 Val av justerare – Håkan Sjödin och Håkan Leiborn

§ 23 Fastställande av dagordningen – dagordningen fastställdes.

§ 24 Föregående protokoll – lades till handlingarna.

§ 25 Ekonomisk rapport.

a) Verifikationslista

b) Resultatrapport och balansräkning för perioden

Kurserna har gett bra med intäkter. Vi har en god ekonomi och ligger plus.

c) Vi valde Håkan Leiborn till vice kassör.

§ 26 Skrivelser

- a) Inbjudan från Eskilstuna och Flen om en figurantutbildning MH
- b) Inbjudan till MT figurantutbildning, Södertälje BK
- c) SBK info för april 2025
- d) Inbjudan till ledarutbildning Hund i Eskilstuna
- e) Instruktion gällande de olika betalningssätten i SBK Tävlings och arrangörens hantering
- f) Dagordning Medlemsmöte 18/5

§ 27 Rapporter från sektorer

a) HUS

Det har genomförts utbildningar i appellydnad och skyddslädnad. Specialsökskurser har genomförts. Valpkurs har genomförts på klubben. Rapportkurs, spår och sök inställda av för få anmälda. Studieförbundet har skickat ut information om deras uppdrag och vad de kan erbjuda och dom står folkbildning. Avtal med studieförbundet om att de hanterar all kursadministration. Yvonne Andersson har påbörjat en domarutbildning i lydnadsklass.

b) **Rally**

Vi hade rallydag med försäljning av fika den 4 maj där 5 medlemmar kom och testade rally. Jessica Broberg med Trassel har kvalat till SM i rallylydnad

Anette håller en kurs i följsamhet inför rallykurs i Nybörjarklass med 6 deltagare och en kurs i Högerhandling med 2 deltagare.

Vi jobbar på att få i gång träningsgruppen för Nybörjarklass och fortsättnings ekipage (alla har gått kurs) Anette är färdig och godkänd Rallylydnads instruktör.

c) **Agility och Hoopers**

Jag såg mejlet så det går vilket som men jag har helt glömt det då det är så mycket med tävlingen å som sagt agilitytävling 24/5 där det är 325 st starter så vi behöver mer funktionärer ca 3 st heldagar å finns det fler så kan man dela upp om man bara kan förmiddag eller eftermiddag sen behövs det en till köket. Sedan undrar jag över mikrofonerna såg bara den uppe på skrivbordet det har funnits 2 för har för mig att den som låg på skrivbordet inte funkade lika bra men har inte provat. Den låg i en frigolitlåda som jag inte har sett i sekretariatet. Sen när jag skrev ut från datorn i helgen så blev det lite blått på pappret så det blev inte så bra, vet inte vad felet är.

Agilitykursen blev det bara 1 person så har ringt meddelat att det inte blev någon.

Hoopers kurserna är det 2 gånger kvar på å de är riktigt duktiga 9 st totalt fördelat på dag å kväll.

Sedan har jag en fråga: jag har ställt en fråga till hundlands arena å frågat vad det kostar att hyra hela hallen den 1 november då vi vill ha en Hoopers tävling och troligen ett samarbete med Haninge och att vi delar upp så vi har 2 tävlingar uppdelat på morgon och eftermiddag så vi tar en var. Hoopers kommer bli officiellt det datumet så fler i hela landet kommer att ha mer samarbete med fler klubbar så fler kan tävla av oss TL och Domare då det är så få i Stockholmsområdet. Är detta ok att hyra troligen 5 000 kr för oss Nynäshamns BK.

d) **Mondioring**

Träff med figurant Svante den 26 april, träningen är i gång utomhus. Vill gärna ha en tävling med då måste hindret köpas in. Ej så många som tränar.

e) **IGP**

Vi har haft FH spår tävling, mycket lyckat och tävlande och publik nöjda. Vi genomförde 8 spår. Sen har vi genomfört BH/VT prov och StPr men tävlande till StPr kom ej. Vi har en IGP tävling den 29 maj, IGP 1 och IGP 2. Vi tränar som vanligt på tisdagar. Marcus går sin figurantutbildning och tycker det är jättekul. Han har varit i väg till Enköping, Stockholms Södra mm. Får mycket lovord från de som tränar och från lärare.

f) **Specialsök och Nosework**

Hade en tävling i söndags Specialsök, Torö Bygdegård, 8 starter, 1 godkänd av 8. Nosework tävling 2 juni, 25 starter, Lotta Bauer dömer, Francine sitter i sekretariatet. Behövs 15 olika priser/graderingar.

g) **Bruks och Lydnad**

Appelltävling, 4 tävlande och 1 ekipage som blev uppflyttad. Lägre och Högre spårtävling den 25 maj. Kan bara ta emot 5 ekipage per klass pga. att marken inte räcker till. Saknar 2 spårläggare. Lydnadstävling den 14 maj. Yvonne Andersson går domarutbildning.

h) **Svenskskydd**

Charlotte Stork har fått i gång gruppen och dom tränar på klubben med figurant. Hon går Skydds tävlingsledarutbildningen, A-tävlingsutbildning och sen får hon gå B tävlingsutbildningen.

i) **MH/MT**

Har varit och tittat på olika platser för att bygga en MH bana, har 2 förslag på platser.

En plats är vid klubben sen är det på samma plats som tidigare. Det som är att föredra är den platsen vid klubben.

j) **Sponsring**

Yvonne och Carro ska ha ett möte, har inte bestämt datum. Prata ihop sig kring sponsring. Vi kommer att beställa/boka en GB glassbox. Boxen kostar inget man betalar för inköp av glassen.

k) **Anläggningen**

Servat gräsklipparen. Har bytt trästolpar. Väntar på glödlampan till lilla toaletten. Vi vill snygga till lite vid entrén.

§ 28 Övriga frågor

a) **Inköp av ny router.**

Vi har idag ett abonnemang 60 Mbit, 699 kr per månad, 5G, 795 kr per månad, 100 Gbit 895 kr per månad. Vi har pratat med Telia. Vi fattar beslut om 24 månaders abonnemang, 100 Gbit, 895 kr/månad.

b) **NoM fest**

Förslag att genomföra festen på Torö Bygdegård. Vi tar catering av maten.

c) **Hemsidan**

Den har börjat ta form. Målet är att varje sektor ska ha en redaktör.

d) **Uppdatering av statuter**

Se till att Maria får alla ändringar efter att man har gått igenom för sin gren.

e) **Priser vid våra prov**

f) **Inköp av hopphinder**

Det är ok att köpa in ett hopphinder för lydnadsklass.

g) **Skyddsansvarig**

Vi vill ändra skyddsansvarig från Magnus Strid till Marcus Corbell. Vi beslutade på mötet att ändra skyddsansvarig till Marcus Corbell.

§ 29 Nästa möte 4 juni kl 18.00

§ 30 Mötet avslutas – Maria avslutar mötet kl 21.02

Ordförande: Maria Gabrielsson

Sekreterare: Marie-Louise Wesslén

Justerare: Håkan Sjödin

Justerare: Håkan Leiborn